
Agenda samenkomst BWP Kwenenbos – maandag 3 maart 2025 
 
Aanwezig: Anniek, Ingrid, Gonda, Erna, Christine, Wim, Danny, Horst, Rik 
Verontschuldigd:  Stany, Dominique, Griet 
Afwezig: - 
 
Voorstelling leden, als kennismaking 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering: geen opmerkingen. 
 

2. Bankrekening  
. Stand van rekening: 1055,76 Euro 

. Werkingstoelage is in behandeling 

. Mededeling : Leden BW zijn verzekerd 

 
3. Agendapunten : 

1/ voorstelling Bewonersplatform :  
- Overlopen afsprakennota tussen lokaal bestuur en bewonersplatformen  

- Voorstellingsrondje bestaande en nieuwe leden : wie is wie? 

 
2/ Ledenwerving : idee rond flyeren? 
Flyer met foto van de bestuursleden. Anniek maakt tekst, Horst verzorgt layout. Foto wordt 
genomen aan St Elooiskapel op zondag 16/03 om 11u. Vragen aan Kris of Bas om foto te 
nemen. 
 
3/ Social media : fb-pagina – website – nieuwsbrief? Wie wordt trekker? 
Mails : Anniek volgt op 
Een digitale nieuwsbrief wordt bekeken. Hoe frequent, wie schrijft wat, etc. moet nog 
vastgelegd worden. Deze nieuwsbrief wordt per mail bekend gemaakt. Een mailing list wordt 
aangelegd/geactualiseerd. 
FB wordt door Erna beheerd. 
Ingrid neemt contact op met Bas en buurman Bart en kijkt na of we zelf de website kunnen 
aanvullen. 

 
4/ Planning 2025 : 
- Nieuwjaarsreceptie. Geen opmerkingen.  

- Jaarlijkse open bewonersvergadering – thema persoonsveiligheid  – inbraakpreventie. 

Verkeer komt ditmaal niet aan bod. Dit wordt voorzien rond september, datum nog niet 

vastgelegd. Er wordt door Anniek verder geïnformeerd voor de juiste instanties die 

hiervoor degelijke uitleg kunnen geven. 

Verbindende activiteiten : ideeën: Spelletjesnamiddag. Half mei – begin juni. Erna en 
Christine organiseren. Eerste voorstel komt tegen volgende vergadering 

- Verbinding maken met andere bewonersplatformen? 2x/jaar op initiatief van 

gemeentebestuur 

- Bijeenkomsten Dorpsbelangen : Anniek – Ingrid is plaatsvervangend afgevaardigde? 

- E17 : update/opvolging? Momenteel gaan vergaderingen door tijdens de werkuren. Dit 

maakt dat anderen daarvoor moeten verlof nemen, en voor werkenden niet simpel. 

Horst contacteert Stany of hij hieraan kan meewerken. 



- Nu werkt de gemeente actief mee aan CPE17, maar voor het geluidsprobleem moet er 

een groter draagvlak zijn.  

- Op de geplande meeting op 12 maart rond CPE17 gaat Wim luisteren. 

 
5/ Ontvangen mails : 

• Deelname aan ‘Common Acces’ – Europees Onderzoek rond bereikbaarheid (mail van 

Sylvie Bogaert dd. 13.02.2025) : gemeente Merelbeke-Melle doet mee aan een Europees 

onderzoek, geleid door UGent. In dit ‘Common Access’ project bekijken ze hoe inwoners 

in stedelijke randgebieden mobiliteits- en bereikbaarheidsuitdagingen samen aanpakken. 

Men zoekt deelnemers voor een workshop daarover. Datum : woe 12 maart van 19u-21u 

in Cultuurhuis Merelbeke – inspirerende gesprekken met hapjes, drankjes én cadeaubon 

van 15 euro voor alle deelnemers – wie heeft interesse? Inschrijvingsformulier te 

bekomen via Anniek  

• Mail van Sylvie Bogaert dd. 12.02.2025 : powerpoint 6 februari 2025 + afsprakennota + 

info : --Leden van adviesraden zijn net zoals leden van bewonersplatformen verzekerd 

voor burgerlijke aansprakelijkheid en lichamelijke ongevallen tijdens de vergaderingen 

en door hen georganiseerde activiteiten.  

-Bewonersplatformen en adviesraden kunnen ook gratis materiaal ontlenen bij hun 
evenementen, naargelang de beschikbaarheid bij de uitleendienst. 
-Op 25/2 vragen we de gemeenteraad om het participatiereglement goed te keuren en in te 
stemmen met de organisatie van bewonersplatformen en adviesraden. 
-Een thematische jaarkalender voor de gemeenteraadscommissies is momenteel nog niet 
beschikbaar, enkel de data op zich zijn bekend. Ik heb de vraag gesteld aan de collega's van 
Bestuur en houd jullie op de hoogte.  
-Ik ga op zoek naar voorbeeld van een huishoudelijk reglement en werk dit al bij naar een 
uniforme opmaak, maar inhoudelijk laten we dit bij voorkeur door jullie als orgaan 
participatief opstellen, samen met jullie leden. Hiervoor hebben we zeker nog even de tijd, tot 
jullie (adviesraden) zich georganiseerd hebben. 
 
- Mail van Dorpsbelangen : Schakeldag Wijk- en buurtgericht werken – 14 maart 2025 – 

locatie : Sint-Niklaas – men brengt lokale besturen, middenveldorganisaties ea partners 

samen om ervaringen te delen en samen te bouwen aan de toekomst van wijk- en 

buurtgericht werken in Vlaanderen/ sterkere buurten- schakeldag georganiseerd door 

aantal organisaties waaronder CM, Groep Intro, Kenniscentrum Vlaamse steden en 

gemeenten, UGent, … wie wil gaan? Mail te bekomen via Anniek 

Momenteel kan niemand daar aan deelnemen. 

- Mailtje van een buurtbewoner : 27/01/2025 : 

“Beste, 
Ik las in het verleden dat er werd gekeken naar de aanleg van een fietsbrug over de 
Schelde tussen Zevergem (De Pinte) en Schelderode (Merelbeke). Echter blijft het 
hierover heel stil. 
Deze fietsroute wordt zeer veel gebruikt. Woon-werk + ter ontspanning 
(fietsknooppunten). 
Echter is de afstand tussen de 2 bruggen op vandaag wel zeer groot. 8,5 km. 
Het zou fantastisch zijn mocht hier een fietsbrug gebouwd worden. 
Dit zou een meerwaarde zijn voor heel wat fietsers (nog meer fietsers op de baan, 
minder auto's) + meerwaarde voor beide gemeentes (goed voor de economie). 



Staat dit op de planning? En wanneer? 
Ik weet dat niet eerder voor Merelbeke is, maar vele inwoners van Flora gebruiken ook 
deze weg, met die reden mijn bericht richting jullie. 
Ik zie jullie opvolging graag tegemoet”  

 
4. Varia 

1/Trage wegen: probleem te smalle Crombruggewegel en geblokkeerde trage weg 
aan de Bergwegel: Dit kan aan de gemeente gemeld worden door een 
“rechtspersoon”, dus niet in naam van het bewonersplatform. Horst stuurt document 
rond waarmee aangifte kan gedaan worden door degenen die dit nuttig vinden. 
Anniek informeert bij gemeentestuur/participatie-ambtenaar of er nog evolutie te 
duiden valt in dit dossier. 
2/ een lid van het bewonersplatform merkt op dat er in de Afsprakennota voor de 
Bewonersplatformen wordt verwezen naar het feit dat een bewonersplatform 
minimaal 12 actieve leden moet hebben om rechtsgeldige adviezen te kunnen 
uitbrengen. Het lid vermeldt dat dit voor een kleinere wijk als Kwenenbos geen 
evidentie is + als het gemeentebestuur hier niet zo zwaar aan tilt, het dan best ook 
niet op die manier verwoord wordt in de afsprakennota.  

5. Volgende vergadering; maandag 7 april om 19u30 in het Cultuurhuis. 
 

 
 


